
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. februar 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 507 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 507:  

”Ministeren bedes oplyse, om ministeren har fulgt op på sin udtalelse om, at hun 

havde til hensigt at lade regioner og andre aktører følge op på Sundhedsstyrelsens 

fem anbefalinger for allergiområdet, og i bekræftende fald redegøre for, hvordan 

dette er sket?” 

 

Svar: 

Som det også fremgår af min tidligere besvarelse af SUU alm. del spørgsmål 457 har 

jeg bedt Sundhedsstyrelsen om at sikre, at ansvaret for implementeringen af anbefa-

lingerne bliver overdraget til de rette myndigheder og organisationer. Sundhedssty-

relse  har de  . oktober  afholdt et opfølg i gs øde på baggru d af ”Status 
på allergio rådet” ed deltagelse fra regionerne og de relevante faglige organisatio-

ner. Her gav de relevante organisationer en status på implementeringen af anbefalin-

gerne. Jeg kan henvise til min tidligere besvarelse af SUU alm. del spørgsmål 420. 

 

Desuden har jeg bedt Sundhedsstyrelsen om at følge op på implementeringen af an-

befalingerne i løbet af 2018, hvilket vil ske i regi af det Nationale Råd for Lægers Vide-

reuddannelse. Jeg kan henvise til min tidligere besvarelse af SUU alm. del spørgsmål 

458 for øvrige tiltag fra Sundhedsstyrelsen med henblik på at følge op på anbefalin-

gerne. 
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